
PROTOKÓŁ NR 21/17

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 06 czerwca 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:30, a zakończyło o 18:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch - Przewodniczący Komisji

2. Zofia Ujma

3. Kamila Pędziwiatr

4. Beata Espenschied

5. Mariusz Kubiak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński, Stanisław Schmidt.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska

2. Beata Grabowiec

3. Agnieszka Kryszkowska

4. Krzysztof Gorczyca

5. Paweł Ciszewski

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia -  zatwierdzenie porządku obrad.

2. Informacja Członka Zarządu w Spółce EKO Kowary dotycząca działalności spółki w zakresie:

a) finansów spółki,

b) informacji o zatrudnieniu ,

c) planów rozwojowych,

d) działalności w zakresie utrzymania zieleni.

3. Omówienie  robót  budowlanych  odbywających  się  przy  ul.  Leśnej,  Sienkiewicza,

Jagiellończyka w zakresie:

a) finansów,

b) trybu udzielenia zamówienia publicznego,

c) zakresu prac.

4. Informacja na temat stopnia zaawansowania prac nad porozumieniem w ZGK.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1  Posiedzenie dwóch komisji tj. Komisji Ładu i Porządku Publicznego oraz Komisji Gospodarki

Komunalnej otworzył, przywitał zebranych Przewodniczący Komisji Ładu i Porządku Publicznego Pan Paweł



Pituch.

Przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2 Zgodnie z porządkiem obrad Paweł Pituch poprosił Członka Zarządu w Spółce EKO Kowary o

informacje dotyczące działalności Spółki.

Przybyła na posiedzenie Pani Beata Grabowiec, poinformowała, że finanse Spółki zgodnie z umową

są  rozliczane  między  generalnym wykonawcą  czyli  „SIMEKO” a  podwykonawca  czyli  „BIM”,  gwarantują

rozliczenie i  zapewniają zysk na razie kilkanaście procent.  Spółka zakupi jeszcze brakujące pojemniki  na

odpady.

Radny Paweł Pituch zwrócił się z pakietem uwag i pytań do Przedstawicieli Spółki EKO  Kowary.

Wymienił: brak pojemników do segregacji odpadów, niezbyt staranne utrzymanie zieleni (koszenie)

w mieście.

Pani Beata Grabowiec zadeklarowała, że pojemniki na „bio” będą uzupełniane.

W Spółce zatrudnionych jest 14 osób, etatowo 13,5 osób. Trzech pracowników to tzw. „umysłowi”,

reszta  to  pracownicy  fizyczni  głównie  ładowacze,  pracownicy  utrzymania  zieleni  i  ulic.  Zdarzają  się

krótkoterminowe  umowy  zlecenia  na  pilne  wykonywanie  prac.  System  pracy  jest  równoważny,  okres

rozliczeniowy to trzy miesiące, gdy wypadają pilne prace takie jak koszenie zatrudnieni w Spółce pracują w

soboty.

Spółka EKO Kowary startowała w przetargu w Gminie Podgórzyn i wygrała przetarg na  usługi.

Ad. 3  Informacji  na temat  robót  budowlanych  odbywających  się  przy  ul.  Leśnej,  Sienkiewicza i

Jagiellończyka dostarczyła Pani Burmistrz.  Omówiła szczegółowo źródła finansowania,  sposób wyłonienia

wykonawców.

Ad.  4 W  sprawie  porozumienia  ze  Związkiem  Gmin  Karkonoskich  Pani  Burmistrz  i  Radni

dyskutowali nad tematem, ale Związek Gmin Karkonoskich nie rozpatrywał jeszcze tego porozumienia, gdyż

przerwano posiedzenie Zarządu.

Ad.  5   W  sprawach  różnych  radny  Paweł  Pituch  zwrócił  uwagę  na  brudne  zaoliwione  miejsca

parkingowe, co stwarza niebezpieczeństwo ekologiczne.

Ad . 6    Posiedzenie zakończono o godz. 18:40.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Ładu  i  Porządku  Publicznego  wnioskuje  do  Spółki  EKO  Kowary  o  uzupełnienie  brakujących

pojemników w miejscach wyznaczonych.

2.  Komisja  Ładu i  Porządku Publicznego wnioskuje,  aby podczas planowania zamówień publicznych na

roboty poniżej 30 tys. euro stosować zapytanie ofertowe, co pozwoli na szerszą ofertę do wyboru wykonawcy.

3. Komisja  Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje o wgląd do kosztorysów robót inwestycyjnych trwających

przy ul. Leśnej, Sienkiewicza i Jagiellończyka.

4. Komisja  Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pani Burmistrz, aby upoważniony przez Burmistrza

pracownik w godzinach pracy sprawdzał miejsca, gdzie stoją samochody (miejsca parkingowe), co pozwoli

zidentyfikować kto brudzi olejami te miejsca.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                            Paweł Pituch


